

# IMPORTANT UPDATE

## COVID19

### COVID19 - Resources & Updates

Prime Minister Tan Sri Muhyiddin Yassin announced the implementation of the Restricted Control Order (Perintah Kawalan Pergerakan) from March 18 until March 31, during which time all social activities are banned, all schools and religious places are closed, and all travel abroad and locally is restricted. No people are allowed to enter the country. These strict policies are implemented to prevent the spread of Corona virus.

With immediate effect, you can easily order products through the New Image™ Electronic Platform Business Resource Center (BRC). All you need to do is to log into your exclusive Business Resource Center (BRC), purchase your favourite New Image™ products online and when you spend a total of RM600 on a single receipt, you can enjoy **free shipping, valid until March 30th**.

Kindly be informed that the last day to purchase via online will be on 30th March 2020 due to closing sales for the month of March 2020.

This is ONLY applicable to West Malaysia & East Malaysia & please allow some delay for the courier to reach you at this crucial time. New Image™ Malaysia wishes all our Business Partners and customers safety and good health!

**Should you require further assistance during this period, please call our main personnel:  
Iman Jefry at 010-288 3060 / Oliver Lim at 010-288 3061 / Kay Chan at 010-288 3071.**

---

### COVID19 - Sumber & Maklumat

Perdana Menteri Tan Sri Muhyiddin Yassin mengumumkan pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan dari 18 Mac hingga 31 Mac, di mana semua aktiviti sosial diharamkan, semua sekolah dan tempat keagamaan ditutup, dan perjalanan rakyat di luar negeri dan di luar negara juga dibatasi orang ramai memasuki negara ini dengan tegas melaksanakan dasar untuk mencegah penyebaran penyakit koronavirus 2019.

Dengan serta-merta, anda boleh memesan produk dengan mudah melalui Pusat Sumber Perniagaan Platform Imej Baru (BRC). Apa yang perlu anda lakukan ialah log masuk ke Pusat Sumber Perniagaan (BRC) eksklusif anda, membeli produk Imej Baru kegemaran anda dan apabila anda membelanjakan sejumlah RM600 pada satu resit, **anda boleh menikmati penghantaran percuma sehingga 30 Mac**.

Sila dimaklumkan bahawa hari terakhir untuk membeli melalui talian akan berada pada 30 Mac 2020 kerana menutup jualan untuk bulan Mac 2020.

Ini HANYA tertakluk untuk semenanjung Malaysia serta Sabah & Sarawak sahaja & sila beri masa tambahan bagi kurier untuk menghubungi anda pada masa ini. New Image™ Malaysia ingin semua Rakan Niaga dan pelanggan kami selamat dan sihat!

**Sekiranya anda memerlukan maklumat lanjut dalam tempoh ini, sila hubungi kakitangan utama kami:  
Iman Jefry di 010-288 3060 / Oliver Lim di 010-288 3061 / Kay Chan di 010-288 3071.**

---

### 新冠肺炎--资源和最新动态

首相丹斯里慕尤丁宣布，从3月18日起落实行动管制令（Perintah Kawalan Pergerakan），直到3月31日，期间禁止一切社交活动、关闭所有学校与宗教场所、也限制人民出国及外国人入境，以严格落实防止2019冠状病毒病扩散的政策。

从即日起您可透过新益美电子平台在线BRC（业务资源中心）提供经销商伙伴和客户们在线订购轻松地购买产品。您只需登录您专属的BRC（业务资源中心），在线购买您喜欢的新益美产品并凭单张收据消费总额超过RM600即可**享受免费送货至3月30日为止**。

请注意，在线购买订单的最后一天是2020年3月30日，这也是3月份的销售截止日期。

这仅适用于西马和东马，在这非常时期请您耐心稍等，以便快递员能及时为您服务。

新益美马来西亚 祝愿伙伴和客户们平安健康

**如何您在这期间需要协助，请联络我们，  
Iman Jefry 010-288 3060 / Oliver Lim 010-288 3061 / Kay Chan 010-288 3071**